
                                                                                                                                                               
                                                          Protokół Nr 11/2016                                                                                  

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej  
odbytego w dniu 28 września 2016r. 

 
Obecni wg załączonej listy. Posiedzenie rozpoczęto o godz. 800. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej. 
                                      
 
Tematyka komisji:  
1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Informacja o przebiegu wykonania budżetu miasta Białogard za I półrocze 2016r. 
3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał na XXIV Sesję Rady Miejskiej. 
4. Przyjęcie protokołów z posiedzeń komisji. 
5. Sprawy różne. 
6. Zamknięcie posiedzenia.  
 

 
Przebieg komisji był następujący: 
 
Ad1. 
Posiedzenie komisji otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji - Daniel Glinka. Przywitał 
Sekretarza Miasta – Piotra Janowskiego, zaproszonych gości oraz członków komisji. 
Zaproponował, aby zmienić kolejność omawianych punktów posiedzenia komisji i rozpocząć 
od rozpatrzenia i zaopiniowania projektów uchwał na XXIV Sesję Rady Miejskiej. Natomiast 
informację o przebiegu wykonania budżetu Miasta Białogard za I półrocze  2016 r. omówić w 
następnym punkcie. 
 
Ad2. 
Przystąpiono do rozpatrzenia i zaopiniowania projektów uchwał na XXIV Sesję Rady 
Miejskiej: 
a) w sprawie zaliczenia dróg (ulic) na obszarze miasta Białogard do kategorii dróg (ulic) 

gminnych (miejskich) oraz ustalenia ich przebiegu, 
Projekt uchwały przedstawiła Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej - 
E. Szulakiewicz 
Zgłoszono autopoprawkę w §1, w podpunktach 2 i 3 nastąpił błąd.  Zamiast  obrębu 010 
powinien być obręb 005. W  projekcie uchwały są wymienione 3 drogi, które powstały w 
wyniku podziałów geodezyjnych. Otrzymały pozytywną  opinię Zarządu Powiatu  i są zgodne 
z miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego miasta i dlatego należy ustalić ich 
przebieg i zaliczyć do kategorii. 
Przewodniczący Komisji – zapytał, czy są jakieś pytania bądź uwagi do projektu uchwały. 
Jeżeli nie ma to poddaje go pod głosowanie. 
Przegłosowano: 
za – 5 (jednogłośnie). Opinia pozytywna 
b) zmieniająca uchwałę w sprawie zasad udzielania przez Radę Miejską dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 
zabytków, 

Projekt uchwały przedstawiła Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej -  
A. Miszczor 
Uzasadnienie:   
W 2009 roku Rada Miejska podjęła uchwałę w sprawie zasad udzielania przez Radę Miejską 
dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku 
wpisanym do rejestru zabytków. Zgodnie z zapisami §4 tej uchwały, dotacje mogły być 
udzielane na dofinansowanie  nakładów koniecznych na wykonanie prac konserwatorskich, 
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restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku, które zostaną wykonane w roku 
następującym po roku wniosku o udzielenie dotacji. Takie zapisy §4 tej uchwały przy 
założeniu, że w budżecie są zabezpieczone środki finansowe na udzielenie dotacji, 
uniemożliwiają udzielenie dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 
budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków w roku, w którym złożono wniosek 
o dofinansowanie. W związku z tym prace nie mogły być realizowane na bieżąco. W związku 
z powyższym należało zmienić zapisy §4 uchwały z 2009 roku. Uchwała nie wywołuje 
wprost skutków finansowych dla budżetu, bowiem dla udzielenia dotacji określonemu 
podmiotowi konieczna jest odrębna uchwała Rady Miejskiej o udzieleniu dotacji wywołująca 
skutki finansowe. 
Przewodniczący Komisji – zapytał, czy są jakieś pytania bądź uwagi do projektu uchwały. 
Jeżeli nie ma to poddaje go pod głosowanie. 
Przegłosowano: 
za – 5 (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 
c) w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie i roboty budowlane przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków, 
Projekt uchwały przedstawiła Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej -  
A. Miszczor 
Uzasadnienie:  
Parafia Rzymskokatolicka pod wezwaniem Narodzenia NMP w Białogardzie w dniu 16  
września 2016r. złożyła wniosek do Rady Miejskiej o udzielenie  dotacji na prace 
konserwatorskie i roboty budowlane przy zabytku gotyckim w kościele parafialnym. 
Wymieniona kwota dotacji 120.000,00 zł stanowi 19,5% nakładów  koniecznych na 
wykonanie prac  konserwatorskich i robót budowlanych. 
Przewodniczący Komisji – zapytał, czy są jakieś pytania bądź uwagi do projektu uchwały. 
Jeżeli nie ma to poddaje go pod głosowanie. 
Przegłosowano: 
za – 4, przeciw – 0, wstrzymało się – 1. Opinia  pozytywna. 
d) zmieniająca uchwałę w sprawie rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach                       

pomocy zdrowotnej dla nauczycieli oraz warunków i sposobu ich przyznawania, 
Projekty uchwał od d) do i) przedstawił Sekretarz Miasta - Piotr Janowski 
Uzasadnienie:  
Jest to techniczna zmiana. Od 1 stycznia 2016 roku Miasto Białogard przejęło prowadzenie 
Młodzieżowego Domu Kultury i do tych wszystkich uchwał, które określają ramy 
funkcjonowania naszych placówek musimy dopisać MDK.  
Przewodniczący Komisji – zapytał, czy są jakieś pytania bądź uwagi do projektu uchwały. 
Jeżeli nie ma to poddaje go pod głosowanie. 
Przegłosowano: 
za – 5 (jednogłośnie). Opinia pozytywna 
e) zmieniająca uchwałę w sprawie przypadków, w jakich nauczycielowi zatrudnionemu w 

pełnym wymiarze zajęć w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Miasto Białogard 
można obniżyć tygodniowy obowiązkowy wymiar godzin zajęć oraz warunków i trybu 
tego obniżenia,  

Przewodniczący Komisji – zapytał, czy są jakieś pytania bądź uwagi do projektu uchwały. 
Jeżeli nie ma to poddaje go pod głosowanie 
Przegłosowano: 
za – 5 (jednogłośnie). Opinia pozytywna 
f) zmieniająca uchwałę w sprawie tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

nauczycieli realizujących w ramach stosunku pracy obowiązki określone dla stanowisk o 
różnym tygodniowym obowiązkowym wymiarze godzin zatrudnionych w przedszkolach i 
szkołach prowadzonych przez Miasto Białogard,  

Przewodniczący Komisji – zapytał, czy są jakieś pytania bądź uwagi do projektu uchwały. 
Jeżeli nie ma to poddaje go pod głosowanie 
Przegłosowano: 
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za – 5 (jednogłośnie). Opinia pozytywna 
g) w sprawie zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć oraz zwolnienia od obowiązku realizacji zajęć nauczycieli pełniących 
stanowiska kierownicze w przedszkolach, szkołach i placówkach prowadzonych przez 
Miasto Białogard,  

Przewodniczący Komisji – zapytał, czy są jakieś pytania bądź uwagi do projektu uchwały. 
Jeżeli nie ma to poddaje go pod głosowanie. 
Przegłosowano: 
za – 5 (jednogłośnie). Opinia pozytywna 
h) zmieniająca uchwałę w sprawie kryteriów i trybu przyznawania nagród dla nauczycieli 

szkół i przedszkoli prowadzonych przez Miasto Białogard ze środków specjalnego 
funduszu na nagrody dla nauczycieli za ich osiągnięcia dydaktyczno-wychowawcze, 
tworzonego w budżecie Miasta, 

Przewodniczący Komisji – zapytał, czy są jakieś pytania bądź uwagi do projektu uchwały. 
Jeżeli nie ma to poddaje go pod głosowanie. 
Przegłosowano: 
za – 5 (jednogłośnie). Opinia pozytywna 
i) zmieniająca uchwałę w sprawie regulaminu określającego wysokość oraz warunki 

przyznawania, obliczania i wypłacania niektórych składników wynagrodzenia nauczycieli 
zatrudnionych w przedszkolach, szkołach podstawowych i gimnazjach prowadzonych 
przez Miasto Białogard, 

Przewodniczący Komisji – zapytał, czy są jakieś pytania bądź uwagi do projektu uchwały. 
Jeżeli nie ma to poddaje go pod głosowanie. 
Przegłosowano: 
za – 5 (jednogłośnie). Opinia pozytywna 
j) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2016, 
Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta - Iwona Kubiak 
Uzasadnienie:  
Są 2 zmiany. Środki przeznaczone na zakup 2 samochodów  dla Komendy Powiatowej Policji 
i na prace konserwatorskie oraz remontowe w  kościele . 
Przewodniczący Komisji – zapytał, czy są jakieś pytania bądź uwagi do projektu uchwały. 
Jeżeli nie ma to poddaje go pod głosowanie 
Przegłosowano: 
za –  3, przeciw – 0, wstrzymało się – 2. Opinia pozytywna. 
k) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard. 
Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta - Iwona Kubiak 
Uzasadnienie:  
W wyniku zmian zostanie zwiększony deficyt budżetu o kwotę 417.757,00 zł i wyniesie 
4.680.594,18 zł. Deficyt zostanie pokryty przychodami. 
Przewodniczący Komisji – zapytał, czy są jakieś pytania bądź uwagi do projektu uchwały. 
Jeżeli nie ma to poddaje go pod głosowanie. 
Przegłosowano: 
za –  3, przeciw – 0, wstrzymało się – 2. Opinia pozytywna. 
 
Ad3. 
Przewodniczący Komisji – powiedział, że przechodzimy do  informacji o przebiegu 
wykonania budżetu Miasta Białogard za I półrocze 2016r. Wszyscy otrzymali powyższą 
informację wraz z pozytywną opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie. 
Skarbnik Miasta - powiedziała, że budżet jest realizowany prawidłowo zgodnie z przyjętym 
cyklem. Dochody na I półrocze były  wykonane w 53,5%, a wydatki w 48,4%. Była 
nadwyżka budżetowa i nie było zachwiania płynności finansowej. Wszystkie wydatki 
budżetowe były realizowane terminowo i wpływy do budżetu także. Inwestycje są również 
realizowane z planem i cyklem. Zaległości pojawiają się w każdej opinii RIO i te należności 
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kumulują się z przebiegu wielu budżetów. Windykacja należności prowadzona jest 
prawidłowo i nie da się niczego więcej zmienić.  
Przewodniczący Komisji – poddał pod głosowanie przedłożoną informację. 
Przegłosowano: 
za – 3, przeciw – 0, wstrzymało się – 2. W wyniku głosowania przedłożona informacja 
została zaopiniowana pozytywnie. 
 
Ad4.                                                                                                                                         
Przewodniczący Komisji – powiedział, że przechodzimy do przyjęcia protokołów z 
posiedzeń komisji nr 9 i 10. Wszyscy członkowie komisji otrzymali powyższe protokoły 
elektronicznie i na piśmie. Zapytał, czy są jakieś pytania bądź uwagi, jeżeli nie ma to każdy 
protokół poddaje pod głosowanie:  
- protokół nr 9: za –5 (jednogłośnie), 
- protokół nr 10: za –5 (jednogłośnie).  
W wyniku głosowania wszystkie protokoły zostały pozytywnie przyjęte.                                                      
 
Ad5. 
Spraw różnych nie wniesiono.                                                                              
 
Ad6.                                                                                  
Po wyczerpaniu porządku posiedzenie komisji zakończono o godz. 850.                                                             
 
 
 
 
 

Przewodniczący Komisji: 
 
              /-/ Daniel Glinka   
 
 
Protokółowała: 
D. Holczewska-Szydłowska                                                        
                  


